

Referat af møde i LUU

27. april 2025



1. Konstituering

Susan er kontaktperson til DcH og økonomiansvarlig på uddannelse@dch-danmark.dk

Dorthe er sekretær og kontaktperson til bladet på dl@dch-kreds5.dk, kursusansvarlig på kursus@dch-danmark.dk og kørselsbilagsansvarlig på luu-bilag@dch-danmark.dk

Kontakt til udvalget - Vi bestræber os på at svare på mails inden for en uge, primært i weekenderne. Hvis man har sendt noget, der kræver hurtigt svar, skal man sende en SMS, så vi ser det.

Susan tlf. nr. 4058 5466

Dorthe tlf. nr. 6019 4028

2. Kurser resten af året

2025-04 aflyses grundet for lidt tilmeldte.

2025-07 Bringsel udbydes til Lokalforeningsinstruktørerne grundet for få tilmeldte kredsinstruktører - Susan lægger det op på Facebook og opretter event på Klubmodul.

2025-08 har deltager nok, så det gennemføres

2025-09 har deltager nok, så det gennemføres

Seminar om anatomi og bevægeapparatet gennemføres

Vi vil genindfører muligheden for at lokalforeningsinstruktører kan deltage på kurserne, hvis der er plads.

Fremover skal der være min. 10 deltagere på et kursus for at det gennemføres.

3. Ændringer af orienteringer

Susan laver et skriv til HB, om vores orientering nr. 40 og hvilke tanker de har gjort sig omkring teksten angående kontrol med/ajourføring af undervisningsmaterialer – er det os eller fagudvalg - da vi ikke er enige i formuleringen.

Vi tilføjer til orientering nr. 43, at for at forblive kredsinstruktør, skal man opfylde kravene for at blive kredsinstruktør, herunder være konkurrenceaktiv i den relevante sportsgren. OBS - Hvis man ikke har en hund der kan løbe konkurrencer, kan man forblive kredsinstruktør i grundmodulerne.

4. Kursusdeltagelse min. 2 stk. Orientering nr. 43

Vi sletter teksten om at det ene kursus skal være udbudt af LUU

5. Fagudvalgs adgang til tilmeld

Vi undersøger om fagudvalgene kan få adgang til at oprette kurser i online tilmeld, uden at få adgang til rettelser af Kredsinstruktørerne.



Referat af møde i LUU

27. april 2025



6. Arkiv i klubmodul

Vi leger lige lidt med vores arkiv i klubmodul for at se om vi kan bruge det fremadrettet, ellers finder vi en anden løsning.

7. Hvalpesiden på DCHs hjemmeside.

Vi har fået en kontaktperson i konsulentudvalget, som vi kontakter, senere på året, angående gennemgang af hvalpesidens indhold.

8. Økonomien

Vi har kigget både budget og foreløbigt regnskab igennem og har fundet et par spørgsmål til regnskabsføreren, som vi sender til hende.

Vi har indtil videre færre betalende deltagere på de udbudte kurser, og er også er nødt til at aflyse et kursus på grund af for få tilmeldte.

9. Hoopers overbygningen

Ifølge aftale med Agility-/Hoopersudvalget sender de modulbeskrivelserne til Hoopers til os, så vi kan sikre, at det er de korrekte, der er distribueret.

10. Modulbeskrivelser

Vi sammenligner modulbeskrivelserne til hjemmesiden, med de uddybende modulbeskrivelser, og sørger for, at beskrivelserne af modulernes indhold bliver ens.

Vi har afholdt møde med Nosework udvalget om indholdet af modulbeskrivelserne for Nosework-overbygningen. Vi vil bede de kredsinstruktører, der underviser i Nose Work, om at komme med deres forslag til opdaterede uddybende modulbeskrivelser, da der er utilfredshed med de nuværende.

11. Evalueringer af kredsinstruktørerne

Vi undrer os over, hvem der har ønsket at det skal ske elektronisk, så derfor vil vi drøfte det med kredsens uddannelsesudvalg, hvad de bruger dem til.

Grunden er at som de er lavet nu, kræver det enormt meget tid, at få noget brugbart materiale ud af det, og så er det måske bedre at gå tilbage til den mundtlige evaluering på dagen.

12. Spørgsmålsbank til lokalforeningseksamen

Vi undersøger om der er en smartere måde at lave "banken" på, så vi ikke skal skrive det hele ind manuelt og lave eksamenssættene manuelt.

13. Kredsinstruktøruddannelsen

Vi vil i løbet af året se på om den er ok, eller om den skal opdateres.



Referat af møde i LUU

27. april 2025



f.eks. skal der flere ideer til praktiske undervisningsmetoder – skal der mere adfærd – skal der mere praktisk konflikthåndtering – skal der bruges mere video til hjemmeopgaver osv.

Mentorordningen

Vi skal sørge for at mentorerne kender deres opgaver med at bistå aspiranterne i deres virke som kredsinstruktører, dvs. sørge for at aspiranterne kender det de skal undervise i, i så god tid, at de kan nå at lave eget materiale om det. Og de skal give feedback på dagen, så aspiranterne ved om der er noget de skal hjem og arbejde med til næste undervisning.

14. Kurser 2026

Vi spørger hovedbestyrelsen om vi har forstået det rigtigt, at fremadrettet vil det være fagudvalgene for de forskellige discipliner, som skal tage sig af efteruddannelse i øvelserne og konkurrencereglerne, så vi "kun" skal sørge for generel uddannelse.

Vi vil gerne have ønsker fra kredsinstruktørerne, om hvilke kurser de kunne tænke sig og gerne med instruktørnavn på også.

Vi går i tænkeboks, og forsøger at sammenstykke et program for næste år, så det er klart når vi får godkendt vores budget i november.

15. Jubilæum

Vi genindfører at kredsinstruktørerne bliver hædret på landsmødet når de har jubilæum på samme måde som dommerne.

Næste møde er den 6. maj 2025 med kredsens uddannelsesudvalg og et kort opfølgende udvalgsmøde den 10. maj 2025.

